
Jaarverslag Clubhuiscommissie 2022 
 
2022 was voor de clubhuiscommissie na Corona een ouderwets goed jaar.  
De gebruikelijke evenementen als de Stadsparkloop en R tot R trainingslopen werden tot ieders 
tevredenheid gefaciliteerd. 
We zijn nog steeds gelukkig met ons team commissieleden, wel een jaartje ouder allemaal. 
We hopen voor 2023 op dezelfde voet door te gaan. 
 


